
Aloite 

Valtuusto 27.8.2007: 
  
No nyt se on sitten valmis ... vai onko? Nimittäin kaupungin ylpeys - Kaskelotti. 
Kyllä kelpaa veronmaksajana pöyhistellä rintaa, kelliä vedessä vatsalla ja selällä, pienet 
juoksut ja jumpatkin onnistaa ja kaiken päälle voi vaikka mäenlaskulla ponnistaa. Niin on 
komeat puitteet, että tekisi mieli kutsua naapurikuntalaisiakin veden riemuista nauttimaan, 
mutta ... Onko siinä nyt mitään laitaa, että pyyhkeet pitää lattialle laittaa? Luulisi nyt yksi 
valas muutaman koukun vatsaansa ahtaa. Onhan se tyylikkään näköinen se 
kuusikulmateline, mutta auttamatta liian pieni näihin puitteisiin. Viime viikolla sinne sitten 
saatiin peräti kaksi lisä koukkua, mikä on kuin jotakin pilaa vakavalle asialle. Ensinnäkin 
määrä pitää vähintään kolminkertaistaa ja lisäksi niiden sijoittamiseen kannattaa käyttää 
harkintaa - ei suoraan suihkun alle - niin kuin nyt on tehty. 
Vakavasti ottaen. Meistä on kyllä hämmästyttävää, että oikein valtuustoaloite pitää tehdä, 
että pyyhkeille saadaan riittävästi hylly/koukkutilaa. Kaskelotin vakituisena käyttäjänä olen 
asiasta huomauttanut jo useita kertoja, joten tietämättömyydestä ei ainakaan voi olla 
kysymys. Ja joka kerta vastaukseksi saan; asia on viety eteenpäin. Mihin portaaseen se 
mahtaa pysähtyä? 
Yhtä kaikki, me Vasemmistoliiton jäsenet vaadimme asian pikaista korjaamista ja 
pyyhkeille niiden vaatimaa tilaa. Saippua-automaattien asennus luo jatkossa säästöä 
veden puhdistuskustannuksiin. 


